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Rada Miejska                                                                                                                   
w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  XXII/2012 

z XXII-giej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 21 sierpnia 

2012 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:10  , a zakończono o godz. 18:00 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                    -  Józef Blank 

-  Starosta Nowomiejski                             -  Ewa Dembek 

-  Zastępca Burmistrza                                -  Damian Artuszewski 

-  Skarbnik Miasta                                       - Aneta  Gołębiowska 

-  Sekretarz Miasta                                      -  Krzysztof  Widźgowski 

-  Adwokat                                                   - Tomasz Kwiatkowski 

-  Pracownik Urzędu Miejskiego                 - Dariusz  Sobaszkiewicz. 

Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XXI-szej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/2011 Rady Miejskiej w              

     Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  

     Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata  

     2012-2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  

    budżetu  Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  rok  2012. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

    Gminie Grodziczno na organizację dożynek powiatowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/110/08 Rady Miejskiej w  

      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 lutego 2008 r. w sprawie pobierania opłat za  

      ustawianie reklam i tablic informacyjnych na terenie gminy miejskiej Nowe Miasto  

      Lubawskie.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie ze  

      Związku Gmin Ziemi Nowomiejskiej. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta Nowego Miasta Lubawskiego na okręgi  

       wyborcze. 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta Nowego Miasta Lubawskiego na stałe  

       obwody głosowania. 
14. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady  

      Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim. 

15. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

16. Zakończenie sesji. 
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Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XXI-szej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 

więc obrady są prawomocne. 

Burmistrz Miasta – J. Blank zwrócił się do nadinspektora Wojciecha Sobczaka w specjalnym 

adresie składając gratulacje   w związku z awansem na stopień nadinspektora Policji, życząc 

jednocześnie wytrwałości w realizowaniu zawodowego powołania oraz wiele satysfakcji z 

pełnienia trudnej i odpowiedzialnej służby na rzecz bezpieczeństwa. Następnie wraz z 

Przewodniczącym Rady Miejskiej – M. Deja  w obecności wiceprzewodniczących Rady – L. 

Karczyńskiej i Wojciecha Kłosowskiego wręczyli nadinsp. Wojciechowi Sobczakowi 

wiązankę kwiatów, pamiątkowy medal i zegar nowomiejski. 

Z kolei  życzenia Generałowi złożyli, wręczając wiązanki kwiatów: Starosta Nowomiejski – 

Ewa Dembek, Wójt Gminy Biskupiec – Kazimierz Tomaszewski, Skarbnik Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie –Ewa Spiżewska oraz Komendant Straży Miejskiej – Henryk Kreński 

Z kolei miało miejsce wystąpienie generała policji nadinspektora Wojciecha Sobczaka, który 

w jego zakończeniu podziękował władzom miasta za zaproszenie na sesję, a wszystkim za 

obecność. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- M. 

Kubackiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska przy 14 glosach „za’ i 1 

wstrzymującym wybrała radnego – M. Kubackiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Rada Miejska nie wniosła   zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XXII-giej sesji Rady 

Miejskiej po wprowadzonej zmianie. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XXI-szej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36  Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny W. Kłosowski  nie zgłosił uwag  do protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z XXI-szej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską  jednomyślnie przyjęty. 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił informację  z działalności międzysesyjnej  w zakresie 

bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Radny- P. Jankowski 

Odnośnie pkt.14 nie mówił p. przewodniczący kto wnosi ten punkt do porządku obrad. 

Wycofuję swoją rezygnację z funkcji członka Komisji Rewizyjnej złożoną ustnie na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Radny – K. Hoppe 

Proponuję, aby przy planowaniu  placów zabaw wziąć pod uwagę urządzanie mieszanych 

placów zabaw spełniających funkcje zarówno dla dzieci jak i dorosłych.  

Informacja została przyjęta przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli  na sesji w formie pisemnej interpelacji. 
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Radny B. Cieplak wniósł ustnie zapytanie czy istnieje zagrożenie  planu podłączenia ciepła z 

centralnej kotłowni z uwagi na problemy z przejściem pod drogami. 

Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/2011 Rady Miejskiej w              

Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-2021. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/154/2012 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Oelberg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na  rok  2012. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/155/2012 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Grodziczno na organizację dożynek powiatowych. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/156/2012 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt.10 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/110/08 Rady Miejskiej w  Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 12 lutego 2008 r. w sprawie pobierania opłat za   ustawianie reklam i tablic 

informacyjnych na terenie gminy miejskiej Nowe Miasto  Lubawskie.  

W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/157/2012 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie  wystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie ze  Związku 

Gmin Ziemi Nowomiejskiej. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/158/2012 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie podziału miasta Nowego Miasta Lubawskiego na okręgi wyborcze. 

Ponadto poinformował, że projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Burmistrz jako wnioskodawca zaproponował naniesienie pewnych zmian. W związku z 

wnioskiem radnego – J. Oelberga z okręgu nr 15 zostaną wykreślone ul. Kłosowa, ul. Rolna i 

ul. Zbożowa, które zostaną przesunięte do okręgu nr 14. Natomiast do propozycji, którą 

zgłosił radny – A. Straus p. Burmistrz się nie przychylił.   
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Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 przeciw podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/159/2012 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie podziału miasta Nowego Miasta Lubawskiego na stałe obwody 

głosowania. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXII/160/2012 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt. 14 

Radny – A. Kłosowski zgłosił kandydaturę radnej M. Czernysz na członka Komisji 

Rewizyjnej, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny – P. Jankowski 

Czy p. przewodniczący  przyjął  oświadczenie o wycofaniu mojej rezygnacji? 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Tak przyjąłem. 

Radny – P. Jankowski 

Czy głosowanie jest zasadne? 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Jak najbardziej zasadne, gdyż w pkt. 3 protokołu  nr 4/2012 z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w dniu 31 maja 2012 r. zapis brzmi wyraźnie:  W trakcie dyskusji 

nad propozycją członek Komisji Piotr Jankowski złożył ustną rezygnację z członkowstwa w 

Komisji. Stwierdził ponadto, że protokół ten jest podpisany i nie ma do niego żadnych 

zastrzeżeń. 

Radny – P. Jankowski 

Wycofuję swoją rezygnację. 

Adwokat – T. Kwiatkowski 

Art.61 KC - odwołanie oświadczenia jest skuteczne, jeżeli doszło jednocześnie z 

wcześniejszym oświadczeniem, tym o którym pan dzisiaj mówi, że je cofa albo wcześniej. To 

są terminy ustawowe. Jednocześnie ze złożonym wcześniej oświadczeniem albo wcześniej. 

Także to nie skutkuje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady   Miejskiej  w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 10 głosach „za”, 3 przeciw i 2 wstrzymujących się podjęła uchwałę w tej 

sprawie. 

Uchwała Nr XXII/159/2012 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt. 15 

W związku z zapytaniem radnego B. Cieplaka odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza –D. 

Artuszewski:  

- Do tej pory nie dotarły  do nas żadne informacje, aby realizacja doprowadzenia sieci z 

centralnej kotłowni jest opóźniona. Przebieg sieci był uzgadniany na etapie projektowania. 

Zostało wydane pozwolenie na budowę. Na bieżąco inwestor składa do nas wnioski o zajęcie 

pasa drogowego. Wnioski są poprzedzone opracowaniem organizacji ruchu drogowego na 

czas realizacji prac. 

Ad. pkt. 16 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXII-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej                 

 Mieczysław Kubacki                                                                   Marcin  Deja 
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